

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, OCTOBER 18, 1978
(3)

[Text]

The Special Committee of the Senate on the Constitution met *in camera* at 4:15 p.m., this day, the Chairman, the Honourable Senator Richard J. Stanbury, presiding.

Present: The Honourable Senators Argue, Bosa, Connolly (Ottawa West), Forsey, Godfrey, Hayden, Lang, Molson, Olson, Smith (Colchester), Stanbury and Yuzyk. (12)

Present but not of the Committee: The Honourable Senator Beaubien. (1)

In attendance: Mr. Robert J. Cowling, Counsel to the Committee and Mr. Raymond L. du Plessis, Q.C., Law Clerk and Parliamentary Counsel to the Senate.

The Committee resumed consideration of a draft report.

Following discussion, and upon Motion of the Honourable Senator Forsey, it was resolved that the Committee do now approve the said report and that it be tabled in the Senate.

It was further agreed that the Chairman move that the report be appended to the Debates of the Senate and the Minutes of Proceedings.

At 5:55 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

ATTEST:

Le greffier du Comité

Aline Pritchard

Clerk of the Committee

Note: For previous evidence see Issue numbers 1 to 9 of the Third Session, Thirtieth Parliament, 1977-78.

PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 18 OCTOBRE 1978
(3)

[Traduction]

Le Comité spécial du Sénat sur la Constitution se réunit aujourd'hui à huis clos à 16 h 15 sous la présidence de l'honorable sénateur Richard J. Stanbury (président).

Présents: Les honorables sénateurs Argue, Bosa, Connolly (Ottawa-Ouest), Forsey, Godfrey, Hayden, Lang, Molson, Olson, Smith (Colchester), Stanbury et Yuzyk. (12)

Présent mais ne faisant pas partie du Comité: L'honorable sénateur Beaubien. (1)

Aussi présents: M. Robert J. Cowling, conseiller du Comité et M. Raymond L. du Plessis, c.r., Légiste et conseiller parlementaire auprès du Sénat.

Le Comité poursuit l'étude d'un projet de rapport.

Après discussion, et sur motion de l'honorable sénateur Forsey, il est décidé que le Comité approuve ledit rapport et qu'il soit déposé au Sénat.

Il est également convenu que le président propose que le rapport soit joint aux débats du Sénat et aux procès-verbaux.

A 17 h 55, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

ATTESTÉ:

Note: Pour les témoignages précédents, voir les fascicules nos 1 à 9 de la troisième session de la trentième législature, 1977-1978.